
Referat af bestyrelsesmøde den 19.01.25  
i Roskilde Kegle Center kl. 9.00 - 15.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-

sen, Poul Larsen-Fedders. 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat  Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

 

Orienteringer: 

• Møder i DIF 

 

 

• Aftaler med tyskerne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Drøftelse:  

• Evaluering af møde med 

udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas gav en kort status af sport 2024 

og mødet i Herning, hvor han deltog. 

 

Vi har været i dialog med tyskerne om at 

lægge fremtidige Nations Cup den første 

hele weekend i november, så det altid er 

den weekend der enten er landskamp el-

ler Nations Cup. I 2025 er Nations Cup 

19-21 september i Odense. Fra 2027 

kommer det til at ligge i november. 

 

Vi er blevet inviteret til Jysk Senior keg-

lers årsmøde. Niklas og Katja deltager i 

årsmødet. 

 

Evaluering af møde den 18.01.25 med 

udvalg.  

Michael: Fint med Kurts proces og fin 

dag. Lidt tungt med forretningsorden, 

men det er et vigtigt arbejdsredskab. 

Thomas: Tung proces formiddag med en 

diskussion der stak af, men ellers fin 

dag. 

Poul: Var lidt skeptisk omkring årshjul, 

men de har taget godt imod det.  

Svend: Studsede over kommentar ved-

rørende ungdom og det gav anledning til 

en kort snak om regler for fotos og stre-

aming af ungdom. Katja sender et skriv 

ud til klubberne for at gentage reglerne.  

Marianne: God diskussion at få talt om 

kommunikation og gode diskussioner ge-

nerelt. 

Niklas: God dag generelt og en god ånd 

det blev afviklet i. Efterlyste mere input 

og diskussion vedrørende frivillighed. 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opfølgningen 

tages med 

omkring plan-

lægningen af 

mødet i juni. 

Katja følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

• Dato og indhold til tem-

peraturmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmøde 

• Varsling af årsmøde og 

opslag vedr. indkomne 

forslag 

 

 

 

 

• Dirigent 

 

 

 

• Valg 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Workshops 

 

Dagen blev afsluttet med en gennem-

gang af valg 2025 hvor folk tilkendegav 

om de ville fortsætte eller ej.  

 

Bestyrelsen drøftede indhold og dato for 

temperaturmødet og blev enige om at 

bruge årsmødet til at teste, hvilken kom-

munikationsform klubberne gerne vil 

have fra forbundet. Derfor dropper vi 

temperaturmødet og afventer om vi skal 

holde et møde op til årsmødet eller efter 

årsmødet, evt. med en mentimeter un-

dersøgelse. 

 

 

 

Der sendes en direkte mail ud til alle for-

mænd om indkomne forslag, der skal 

være forbundet i hænde senest 15. fe-

bruar. Ca. 14 dage efter sender vi vars-

lingen ud også til formænd og dernæst 

på hjemmeside og FB.  

 

Bestyrelsen vendte forskellige emner til 

dirigentrollen og havde et par emner der 

bliver kontaktet. 

 

Katja laver en oversigt, hvor vi vil synlig-

gøre hvilke pladser der bliver ledige efter 

årsmødet. Der kommer til at mangle  

- 1-2 banekontrollører 

- 2 bestyrelsesmedlemmer, hvoraf 

den ene er en næstformandspost 

- 2 medlemmer i eliteudvalget, 

hvor det ene er formanden.  

 

Emner kunne være: temperaturmøde, 

strategi, rekrutteringsplatform (Motivu, 

Go member m.fl.). Katja finder en klub 

hvor vi kan teste Motivu af.   

 

Der skal sendes information ud om årets 

leder/ildsjæl og årets klub.  

  

 

 

 

 

 

 

Niklas, Mari-

anne og Mi-

chael og Katja 

følger op 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op sammen 

med Thomas 

 

 

 

 

Niklas følger 

op 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

Thomas og 

Katja 

Pkt. 2. Næstformand Mari-

anne Jensen 

 

Drøftelse 

• Drøftelse af strategispor 

for 2026-29 der skal ind-

stilles til godkendelse i 

DIF´s bestyrelse 

o Spor 1 

o Spor 2 

 

 

 

 

Bestyrelsen gennemgik strategioplæg-

get. De kommentarer der kom, tager Ka-

tja med og tilretter strategien som sen-

des til strategikonsulenten. Vi forventer 

at kunne få det samlede oplæg i DIF´s 

bestyrelsen den 27. januar.  

 

 

 

 

Niklas, Mari-

anne og Katja 

følger op 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/r/sites/DanskKegleForbundBestyrelse/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7B4C806D70-813C-401B-BE08-908996D1B234%7D&file=Varsling%20af%20DKeF%C2%B4%20s%20%20%C3%A5rsm%C3%B8de%202025.docx&action=default&mobileredirect=true
https://difacad.sharepoint.com/:x:/r/sites/DanskKegleForbundBestyrelse/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BEC0842D7-3526-4E61-804E-3131EA669791%7D&file=Valg%202025.xlsx&action=default&mobileredirect=true
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EclSUHz4Y-1FiYiPx5uDIlkBUhBlyMP0eCvSHvHLkh7E1Q?e=WeQ5bc
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EY8w4FlP3NJMvBK_t19Ml5YBvay1xaVR8nYqLT8HcAMV6w?e=OBOCpB


Pkt. 3. 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

 

Drøftelse 

• Opfølgning på dialog med 

TU om DKeF love jf. Re-

ferat 18.11.24 

 

 

 

 

• Opgørelse af antal lands-

kampe 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Eliteudvalget / Nations 

Cup 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Kegleportalen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Turneringsudvalget har drøftet oplægget 

og har skrevet deres kommentarer ind i 

vedhæftede bilag.  

Dette giver ikke anledning til ændringer i 

DKeFs love på nuværende tidspunkt.  

 

 

Problemstillingen omkring hvordan vi op-

gør antal landskampe og efterfølgende 

får det registreret på hjemmesiden er 

blevet drøftet i eliteudvalget. Michael 

fremlagde hovedpointerne fra eliteudval-

get og bestyrelsen er enig i eliteudval-

gets betragtninger. Det er godt med en 

mere smidig forretningsgang for at op-

gøre antal landskampe og en lettere 

måde at registrere det på, samtidig med 

at vi bevarer historikken.  

 

Bestyrelsen beder eliteudvalget om at få 

det formuleret, så Michael tager pro-

blemstillingen med til eliteudvalget og al-

ternativt til årsmødet. Katja inviteres 

med til mødet, da det er hende, der skal 

registrere det på hjemmesiden. 

 

Vedrørende dommere: Angående antal 

dømte internationale kampe, så er dette 

et anliggende for dommerformanden at 

få det registreret og opdateret.  

 

 

Nations Cup udtagelse: Eliteudvalget 

spørger bestyrelsen om der skal udtages 

fra både København og Sjælland til Nati-

ons Cup? Eliteudvalget og turneringsud-

valget bør have samme tilgang og vi op-

fordre bestyrelsen eliteudvalg og turne-

ringsudvalget om at tale sammen om 

problematikken.  

 

 

Vi har en snitliste for Bohle og Classic 

men vi mangler en for seniorer. Michael 

går tilbage og taler med TU. 

 

 

 

 

 

Katja giver 

LOA besked 

og at der ikke 

skal ske yder-

ligere 

 

 

Michael giver 

eliteudvalget 

besked. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Svend tager 

det med til 

Daniel 

 

 

 

Michael følger 

op med Elite-

udvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael følger 

op med TU 

 

 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EUgVsFljjJVHsw2EDwkjzQsBqf2Vjasoxr8_IpdjE5YXjA?e=eXjPZM
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EUgVsFljjJVHsw2EDwkjzQsBqf2Vjasoxr8_IpdjE5YXjA?e=eXjPZM
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EUgVsFljjJVHsw2EDwkjzQsBqf2Vjasoxr8_IpdjE5YXjA?e=eXjPZM


• Handleplaner Classic 

o VM hold 

o VM individuel 

 

Bestyrelsen tager orienteringen til efter-

retning. Katja lægger handleplanerne på 

hjemmesiden. 

Katja følger 

op 

 

 

Pkt. 4. Thomas Jensen Thomas kommer med et oplæg på nye 

initiativer på kommende bestyrelses-

møde. 

  

 

 

Pkt. 5. Svend Jørgensen  

 

Kort orientering vedrørende Lyngby keg-

lecenter 

 

 

Pkt. 6. Poul Larsen-Fedders 

 

Drøftelse: 

• Kørselsgodtgørelser 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Lån i DKeF 

 

 

 

 

Taksten på Storebæltsbroen er ændret 

og derfor er skemaet ændret og opdate-

ret på hjemmesiden. 

 

Kørsel til landskampe: Der gives ikke 

kørselsgodtgørelse til landskampe til spil-

lerne, men der gives til lederne, da det 

er frivilligt arbejde. Fordi der havde væ-

ret en undtagelse, diskuterede bestyrel-

sen logikken, men fastholder nuværende 

model og tilgang. 

 

 

Bestyrelsens havde kun en enkelt kom-

mentar om at vi skal præcisere hvad 

mindste-rente er for et begreb (vi ind-

sætter et link). Dokumentet lægges på 

www.kegler.dk  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

Pkt. 7. Vakant 

 

  

Pkt. 8. Katja Bødtger 

 

Orientering:  

• Familiedage 

 

 

 

 

• Studerende 

 

 

 

 

Der afholdes to “pilot” familiedage i for-

året for at afprøve konceptet og få flere 

erfaringer. En i Roskilde den 1. marts og 

en den 23. februar i Esbjerg.  

Vi har fået en henvendelse fra to stude-

rende der skal skrive bacheloropgave 

omkring motivation. De vil gerne under-

søge en kegleklubs eksisterende med-

lemmer for at afdække hvad der gør 

keglesporten unik og hvilke faktorer der 

bidrager til deres motivation og engage-

ment. Katja er i dialog med en klub om 

dette. 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

Katja følger 

op 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/Eblpp0RNw3pOj2Jap22qXL8BWM0aAfIyiCNt4nzKtXtNDg?e=CehvNj
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EYS0NWqpExtKnHYn0e1bd90B7uffol8fNYltn1snk6uxNg?e=mfdCkq
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EQQSjeXRqXhBj_LkrQyM7vABSDyfGK_T-rO_cByQzpMbig?e=Kqx73b
https://www.kegler.dk/


Pkt. 9. Næste møde Lørdag den 15. februar 2025 online kl. 

9-15 

 

 

Pkt. 9. Evaluering af dagens 

møde 

 

Vi er blevet bedre til at tale politik og 

ikke sagsbehandle. Det er positivt. Det 

giver også kortere møder. Vi skal over-

veje, om vi skal skrive start- og slut tids-

punkt på dagsordenen.  

 

 

Pkt. 10. Eventuelt 

 

Ikke noget til eventuelt.  

 


